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استان گلستان

دریافت تندیس و لوح تقدیر در جشنواره ملی کاریکاتور »مصرف بهینه برق«

روابط عمومی شـرکت توزیع برق کرمانشـاه در جشـنواره ملی 
کاریکاتـور »مصـرف بهینه بـرق« تندیـس و لـوح تقدیـر را در 

بخـش داخلـی دریافـت کرد.
به گـزارش روابـط عمومـی شـرکت توزیع نیـروی برق اسـتان 

کرمانشـاه؛ نخسـتین جشـنواره ملی کاریکاتور »مصرف بهینه 
برق« بـا حضور جمعـی از مدیران ارشـد صنعـت بـرق و وزارت 
نیـرو در همـدان برگـزار شـد.در آییـن اختتامیـه نخسـتین 
جشـنواره ملـی کاریکاتـور مصرف کـه در همـدان برگزار شـد، 
برگزیدگان نخسـتین جشـنواره ملی کاریکاتور مصـرف بهینه 
برق معرفـی و از آنهـا با اهـدای لـوح و جوایز نفیس تقدیر شـد.
در این جشـنواره افشـین محلوجی مدیر روابط عمومی شرکت 

توزیع نیـروی برق اسـتان کرمانشـاه بـا دریافت تندیـس و لوح 
تقدیر از سـوی هیـات داوران شایسـته تقدیر در بخـش داخلی 
جشـنواره ملـی کاریکاتـور مصـرف بهینه بـرق معرفـی و مورد 
تجلیـل قـرار گرفت.این لـوح به پـاس زحمـات روابـط عمومی 
شـرکت توزیع نیروی برق اسـتان کرمانشـاه در همیاری ترویج 
مدیریت مصرف با بهـره گیری مناسـب از زبان تصویـر به مدیر 

روابط عمومـی این  شـرکت اهـدا گردید.
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مدیر کل تعاون،کار و رفاه اجتماعی 
خراسان رضوی:

از تمامی ظرفیت های زیست بوم 
کارآفرینی باید در ارتقاء فرهنگ 

کار و کارآفرینی استفاده کنیم

محمد امین بابایی مدیر کل تعاون،کار و رفاه 
اجتماعی خراسان رضوی،در جلسه برنـامه 
ریزی و همـاهنگی برگزاری رویـدادهای هفته 
جهانی کارآفرینی که با حضور جمعی از نمایندگان 
دستگاه های اجرایی،کانون کارآفرینان برتر،انجمن 
مراکز مشاوره و خدمات کارآفرینی،انجمن 
شتابدهنده های استان،و سایر تشکلها و عناصر 
زیست بوم کارآفرینی و اشتغال در این اداره کل 
برگزار شد گفت:در این هفته ترویجی و فرهنگی 
از تمامی ظرفیت های زیست بوم کارآفرینی 
باید در ارتقاء فرهنگ کار و کارآفرینی استفاده 
کنیم. بابایی در این جلسه ضمن گرامیداشت یاد 
و خاطره شهدا و تشکر از همراهی و حضور در 
این رویداد طی سخنانی گفت:در تلاش هستیم 
با همکاری و همفکری و هم افزایی برنامه های 
هفته جهانی کارآفرینی را در قالب های متنوع و 
برای اقشار مختلف مخاطبان برگزار نماییم و این 
کار،قطعاً نیازمند همراهی و مشارکت همه متولیان 
و نقش آفرینان این زیست بوم است.وی با اشاره به 
اینکه در استان به دنبال تسریع  و تسهیل فرایند 
های مرتبط با کارآفرینی هستیم گفت:امروز این 
فرصت فراهم است ارگان های دولتی در کنار و یاور 
کارآفرینان هستند و با همکاری یکدیگر اتفاقات 
خوبی را شاهد خواهیم بود.مدیر کل تعاون،کار 
و رفاه اجتماعی خراسان رضوی در این جلسه به 
برگزاری نخستین رویداد ویژه در هفته کارآفرینی 
با عنوان بورس اشتغال کسب و کار با همکاری 
مراکز مشاوره و برند های فاخر استان و با رویکرد 
ارتباط بیشتر بین جویندگان کار با واحد های 
تولیدی و صنعتی و معرفی فرصت های شغلی 
به کارجویان و فارغ التحصیلان دانشگاهی اشاره 
کرد و گفت:فرصت های شغلی زیادی هم اکنون 
در سطح استان وجود دارد که لازم است اطلاع 
رسانی درستی در این خصوص انجام شود و قطعاً 
چالش های این بخش با کمک دلسوزان این حوزه 
و با پیگیری و کار اثر گذار رفع خواهد گردید.شایان 
ذکر است حاضرین در این جلسه نیز هر یک به ارائه 
نقطه نظرات و پیشنهادات و ظرفیت های خود 
پرداخته و به مواردی از جمله امید آفرینی،بازدید 
ها،اردوهای آموزشی متنوع برای خانواده ها و 
دانش آموزان،رویدادهای ترویجی فرهنگی،کمپ 

های آشتغال و ... اشاره نمودند.

راه های روستایی شهرستان 
چادگان بهسازی و آسفالت 

می شود

 معاون فنی و راه های روستایی راهداری و حمل و 
نقل جاده ای اصفهان: عملیات اجرایی بهسازی و 
روکش آسفالت محور روستای هرمانک در راستای 
مشکلات فراوانی که برای تردد مردم منطقه در 
فصل تابستان و زمستان به وجود آمده بود با انجام 

زیرسازی و ساخت ابنیه فنی انجام شد.
 این طرح در امتداد اجرای طرح های ارتقای رویه 
آسفالتی راه های روستایی شهرستان چادگان 
محور شهرکرد به چادگان پس از پروژه های لکه 
گیری و روکش آسفالت روستای هرمانک به طول 
یک کیلومتر و ۲۸۵ متر تمام شده، دره آلوچه 
به طول ۲ کیلومتر و ۶۵۰ متر زیرسازی و آماده 
آسفالت است و دولت آباد به طول ۲ کیلومتر و 
۸۵۰ متر با ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی زیرسازی 

و آماده آسفالت است.

بنیاد برکت گامی به سوی 
اشتغالزایی ومحرومیت زدایی

در دیدار آقای مهندس حاجی عرب مجری استانی 
بنیاد برکت با معاون محترم امورعمرانی استانداری 
اصفهان جناب اقای دکتر زینلیان  که در استانداری 
اصفهان صورت گرفت، به مسئله  افزایش سهمیه 
بنیاد برکت از بودجه استانی پرداخته شد و 
همچنین اقای مهندس حاجی عرب  گزارشی 
در خصوص اقدامات انجام شده توسط این بنیاد 
در استان اصفهان در زمینه های اشتغالزایی و 
محرومیت زدایی و همچنین امور عمرانی انجام 
شده ارائه نمودند.درادامه جناب اقای دکتر زینلیان 
خواستار همکاری هرچه بیشتر بین بنیاد برکت و 
استانداری شدند و همچنین قول مساعد در مورد 
کمک به بنیاد برکت و بودن در کنار این مجموعه 

در استان اصفهان را دادند.

کسب رتبه اول استان گلستان در 
جذب اعتبارات ودیعه مسکن

مدیرکل کمیته امداد استان گلستان از کسب رتبه اول 
این استان در سطح کشوردر زمینه جذب حداکثری 

اعتبارات ودیعه مسکن خبر داد.
 عیسی بابایی گفت: با پیگیری همکاران درشهرستانها 
و همراهی خوب بانک های عامل در سطح استان ، از 
زمان ابلاغ اعتبارات ودیعه مسکن، تا کنون بیش از 9۸ 
درصد این اعتبارات جذب و به مددجویان مستاجر 
جامعه هدف پرداخت شده است . بابایی با اشاره به 
حمایت از ۸۵ هزار خانوار تحت حمایت در استان 
گفت: با افزایش هزینه های اجاره مسکن طی سالهای 
جاری درسطح کشور و به تبع آن در استان گلستان، با 
مساعدت دولت محترم ومردمی وحمایت و همراهی 
نمایندگان محترم مردم درمجلس شورای اسلامی 
و پیگیری استاندارمحترم گلستان، اعتبارات ودیعه 
مسکن بمنظور جبران بخشی از هزینه های مرتبط به 
استانها تخصیص یافت که دراین بین استان گلستان 
تاکنون با جذب بیش از 9۸ درصد اعتبارات ، حائزرتبه 
اول درکشور شده است.مدیر کل کمیته امداد گلستان 
تصریح کرد: با اشاره به وجود  7 هزار خانوارمستاجر 
تحت حمایت کمیته امداد گلستان ، افزود: تا کنون 
برای بیش از 1۰۰۰ خانواده تحت حمایت کمیته 
امداد استان تسهیلات قرض الحسنه ودیعه مسکن 
با اعتباری بالغ بر ۵1 میلیارد تومان با همراهی بانک 

های عامل پرداخت شده است .
صادقیان خبر داد:

آغاز عملیات ترمیم کانال های جمع 
آوری آب های سطحی شمال 

گرگان
معاون زیربنایي، حمل و نقل و ترافیک شهرداری 
گرگان از آغاز عملیات ترمیم کانال های تخریب شده 
شمال شهر گرگان از میدان ترمینال تا پست برق ۲3۰ 

کیلو ولت خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری گرگان، مقداد 
صادقیان با اعلام این خبر افزود: این عملیات به منظور 
حفظ محیط زیست، ایمنی جان شهروندان، حفظ 
بستر راه، سازه ها و املاک مجاور، نگهداری ابنیه های 
موجود و جلوگیری از نشت آب در دستور کار این 
معاونت قرار گرفته است.به گفته صادقیان، این عملیات 
اجرایی که به طول ۸۰۰ متر در نظر گرفته شده است، 
شامل پاکسازی و لجن برداری، زیرسازی سنگی و 
تزریق بتن به منظور احیا کردن مسیر کف کانال های 
ذکر شده انجام می شود. وی تصریح کرد: ترمیم کانال 
های جمع آوری آب های خروجی شهر گرگان یکی از 
فعالیت های عمرانی است که در راستای احیای کانال 
های سطح شهر توسط مجموعه معاونت زیربنایي و 
حمل و نقل و ترافیک شهرداری گرگان اجرا می شود.

 مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی
 منطقه گلستان:

۲۰۲ شغل در شهرک ها و نواحی 
صنعتی گلستان احیا شد

مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان 
گفت: میزان استفاده گلستانی ها از کارت سوخت 
شخصی حدود ۴۸ درصد است که طبق مصوبه 
مجلس شورای اسلامی این رقم تا پایان سال جاری 
باید به 9۰ درصد برسد.سیدمحمد حسینی ظهار کرد: 
به دلایل نامشخص مردم همچنان تمایل به استفاده 
از کارت سوخت شخصی ندارند اما با مصوبه جدید، 
ظرفیت کارت سوخت جایگاه ها محدود است و هر 
جایگاه یک کارت سوخت با هفت هزار لیتر سهمیه 
و ۲۵۰ تراکنش دارد.وی بیان کرد: تمایل کم مردم 
به استفاده از کارت سوخت شخصی، دریافت نکردن 
کارت های سوخت صادر شده انباشته شده در شرکت 
پست و استفاده از خودروهای تک سرنشین به ویژه 
در فصل بازگشایی مدارس در کنار تردد همیشگی 
مسافران، از عوامل اصلی شلوغی پمپ بنزین های 
گلستان است.به گفته وی براساس آخرین آمار 
جمع بندی شده، سه هزار و ۸۵۶ کارت سوخت 
خوردهای شخصی مردم گلستان در ادارات پست 
شهرستان های گلستان انباشته شده که از این تعداد 
هزار و ۸۰۰ کارت متعلق به گرگان است.وی افزود: 
همه این موارد در کنار یکدیگر ناترازی حامل های 
سوخت ایجاد کرده و سبب تشویش اذهان عمومی در 
زمینه بروز مباحث و شایعاتی در خصوص گرانی قیمت 
بنزین شده است.مدیر شرکت پخش فرآورده های 
نفتی منطقه گلستان گفت: بازگشایی مدارس سبب 
افزایش میزان مصرف بنزین در استان شد بطوری که 
در روزهای اول و سوم مهر ماه سال جاری در گرگان 
یک میلیون و ۲۰۰ هزار لیتر بنزین مصرف شد در 
حالی که مصرف روزهای دیگر این شهر ۸۰۰ هزار 

لیتر است.

 یکتا ازغندی  / گروه استان ها
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مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز گفت:  
پدافند غیرعامل یک وظیفه ملی بوده و هر فرد علاوه 
بر پست سازمانی که در شرکت دارد جایگاهی نیز 
در بحث پدافند غیرعامل داشته و مکلف به اجرای 

آن است.
عباس حسامی در رزمایش حفاظت از زیرساخت ها 
ضمن تبریک هفته پدافند غیرعامل، اظهار کرد: 
پدافند غیرعامل قطعاً یک وظیفه ملی بوده و اینکه 
گفته شود یک واحد در هر سازمان به عنوان پدافند 
غیرعامل مکلف به آن است دیدگاه صحیحی 
نیست. وی با بیان اینکه تمام افراد جامعه بخصوص 
ارگان هایی که زیرساخت های کشور را اداره می کنند 
در خصوص این وظیفه ملی تکالیف مشخصی دارند، 
افزود: بر اساس اهمیت این اصل بود که مقام معظم 
رهبری فرمان تشکیل ستاد پدافند غیرعامل در همه 

ادارات و شرکت ها را صادر کردند.
 مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز، با تأکید بر 
اینکه صنعت برق به عنوان مهم ترین زیرساخت توسعه 

هر کشوری مطرح است، ادامه داد: اهمیت صنعت 
برق بیش از تصورات بوده و هیچ توسعه و پایداری در 

عرصه های مختلف بدون صنعت برق متصور نیست.
 حسامی بیان کرد: شرکت توزیع نیروی برق تبریز 
افتخار دارد در راستای تأمین انرژی پایدار و مطمئن 
در خدمت مشترکان این انرژی از میکرو وات تا مگاوات 
باشد. وی با قدردانی از تمام عوامل اجرای رزمایش، 

اضافه کرد: این رزمایش دفاع از زیرساخت ها بوده که 
علاوه بر پدافند غیرعامل واحدهای بسیج، هلال احمر، 
فرماندهی انتظامی، حراست کل، آتش نشانی، 
اورژانس و حوزه یک کارمندی سپاه عاشورا در 

برگزاری هرچه باشکوه تر آن دخیل هستند.
 مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز خاطرنشان 
کرد: هدف از برگزاری این رزمایش افزایش هماهنگی 

و افزایش تجربیات بوده تا در زمان بروز بحران به موقع 
و با کمترین آسیب و خاموشی، شبکه برپا و احیا شده 

و تداوم انرژی برقرار شود.
 برگزاری اولین رزمایش حفاظت از زیرساخت 

های صنعت برق شمالغرب كشور در تبریز
اولین رزمایش حفاظت از زیرساخت های صنعت 
برق کشور در زمان بحران و مقابله با آسیب های 
احتمالی در مواقع حملات خرابکارانه برای اولین 
بار در کشور با همکاری ارگان های مختلف در تبریز 

برگزار شد.
رزمایش حفاظت از زیرساخت ها در زمان بحران و 
مقابله با آسیب های احتمالی برای اولین بار در صنعت 
آب و برق شمالغرب کشور توسط شرکت توزیع نیروی 

برق تبریز برگزار شد.
رزمایش با هدف  افزایش آمادگی همکاران شرکت و 
هماهنگی های بین بخشی داخل شرکت و هماهنگی 
ارگان های مرتبط در خارج از شرکت و با مشارکت 
پایگاه مقاومت بسیج شهید مرتضی یاغچیان شرکت، 
حراست کل، فرماندهی انتظامی، هلال احمر، 
آتش نشانی، اورژانس، حوزه یک کارمندی سپاه 

عاشوراو پدافند غیرعامل برگزار شد.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز:

پدافند غیرعامل یك وظیفه ملی است

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای مرکزی ازپیشرفت 
۶۶ درصدی طرح آبرسانی به شهر تفرش و ۴۰ روستای 
مسیر از چشمه هفتیان خبر داد و گفت: طرح یادشده از 
مهمترین طرح های آبرسانی کشور محسوب می شود 
که شهر تفرش و ۴۰ روستای مسیر خط انتقال را تا افق 

1۴۲۰ آبرسانی می کند.
به گــزارش روابط عمومی شــرکت آب منطقه ای 
مرکزی، مهندس عزت اله آمــری در اردوی "راویان 
پیشرفت" و در جمع خبرنگاران با اشاره به اینکه با 
پیگیری های این شرکت و جذب اعتبارات، تکمیل 
عملیات اجرای طرح آبرســانی به شهر تفرش و ۴۰ 
روستای در مسیر بمنظور امکان انتقال 1۵۰ لیتر در 
ثانیه تسریع شده است گفت: آبرسانی اضطراری این 
طرح با انتقال ۸۰ لیتر در ثانیه شامل 3۰ لیتر در ثانیه 
جهت آب شرب شهر تفرش و ۵۰ لیتر در ثانیه جهت 
۴۰ روستای مسیر از سال 1۴۰۰ بهره برداری شده 
است که در حال حاضر مشکلی در تأمین آب شرب 
شهر تفرش وجود ندارد.مهندس آمری افزود:طول 
خط اصلی این طرح ۶۰ کیلومتر از جنس لوله های 
فلزی به اقطار ۴۰۰ و ۸۰۰ میلیمتر است و به صورت 
کامل اجرا شده است. وی اضافه کرد:طرح یاد شده ۶۶ 
درصد پیشرفت فیزیکی دارد و تاکنون حدود 3 هزار و 

۶۴۰ میلیارد ریال برای آن هزینه شده است.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای مرکزی یادآور شد: 

در یک سال اخیر با تلاش مسولان شرکت توزیع برق 
استان به منظور تامین ۲/۴ مگاوات برق مورد نیاز طرح، 
عملیات اجرایی حدود ۶۵ کیلومتر شبکه برق رسانی 
با اختصاص اعتباری بالغ بر یک هزار و ۲۰۰ میلیارد 

ریال انجام شده است.
وی همچنین گفــت:در اجرای این طــرح، انتقال 
1۰۰ لیتر بر ثانیه آب آشامیدنی مطمئن و پایدار به 
شهرستان تفرش و انتقال۵۰ لیتر بر ثانیه به روستاهای 

در طول مسیر پیش بینی شده است.
مهندس آمری ابراز امیدواری کرد: با اجرای این طرح 
و رعایت الگوی مصرف، نگرانی تامین آب شرب شهر 
تفرش در افق1۴۲۰ از نظر کمی و کیفی مرتفع خواهد 
شد.وی در پایان خاطر نشان کرد: طرح آبرسانی به 
تفرش از چشمه هفتیان شامل هشت ایستگاه پمپاژ، 
۲۸ مخزن ذخیره با حجم 1۶ هزار مترمکعب و خطوط 
انتقال برق است.در ادامه مدیر طرح آبرسانی به شهر 
تفرش و روستاهای مسیر از چشمه هفتیان با اشاره به 
کمبود منابع آبی زیرزمینی این شهرستان گفت: طرح 
انتقال آب از چشمه هفتیان یکی از مطمئن ترین منابع 
آبی موجود در شهرستان است که به خوبی از سوی 
کارشناسان شرکت آب منطقه ای مطالعه، مشاوره و 
طراحی شده است.مهندس علی مصلح آبادی افزود: 
این طرح انتقال آب، به دلیل شــرایط توپوگرافی و 
پیچیدگی مسیر یکی از ابر طرح های آبرسانی کشور 
محسوب می شود و امیدواریم در آینده ای نه چندان 

دور به بهره برداری برسد

مدیر عامل شرکت سیاحتی  اعلام کرد

حضور فعال شرکت سیاحتی علیصدر 
در نمایشگاه بین المللی تبریز

مدیرعامل شــرکت ســیاحتی علیصدر  همدان گفت:  
شرکت سیاحتی علیصدر، در کنار دیگر فعالان گردشگری 
همدان از جمله  گنج نامه،  هتل باباطاهر و انجمن دفاتر 
گردشگری استان در نمایشــگاه تبریز حضور یافت.به 
گزارش روابط عمومی شرکت علیصدر، کریم ملکی   روز 
۲9مهرماه 1۴۰۲ در اخرین روز دومین نمایشــگاه ملی 
گردشگری تبریز  گفت:  در این نمایشگاه که مورد استقبال 
گسترده مردم خوب استان آذربایجان شرقی بالاخص شهر 
تبریز قرار گرفت،  هتل باباطاهر، گنج نامه.و دفاتر خدمات 

مسافرتی و گردشگری در غرفه اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی استان همدان و شرکت علیصدر 
در غرفه ای مجزا  در نمایشگاه تبریز از تاریخ ۲۶تا ۲9 مهر 
ماه  حضور  یافت.مدیرعامل شرکت علیصدر افزود: معرفی 
ظرفیت های گردشگری، بالاخص غار علیصدر و مجتمع 
تفریحی توریستی عباس آباد همدان به  مخاطبان بین المللی 
و داخلی در این نمایشگاه در دستور کار قرار گرفت. ملکی 
تصریح کرد:  در ایام برگزاری نمایشگاه، محتواهای معرفی  
ظرفیت های  استان  بخصوص غار علیصدر و عباس آباد   به 
زبان های مختلف از جمله  انگلیسی، ترکی و عربی در قالب 
ارائه های کیوآرکد، اسلاید، ویدئو و تصاویر در نوبت های 
مختلف برای بازدیدکنندگان به نمایش درامد. او افزود:  در 
این نمایشگاه فعالان گردشگری از تمامی استانهای  کشور 
و نیز کشورهای همسایه از جمله عراق،  کردستان عراق و 

ترکیه نیز حضور داشتند

رئیس دانشگاه یزد با اشاره به این که این دانشگاه 
با ادامه راه معروف به "جاده گازی" در صورت ارائه 
طرح کارشناســی،  و تائید هیات امنای دانشگاه 
مخالفتی ندارد  تصریح داشــت : شــهرداری به 
تعهدات قبلی خود نسبت به دانشگاه از جمله در 
مورد طرح های میدان سید حسن نصرالله و میدان 

کتاب عمل نکرده است 
»عباس کلانتری«  در جمع اصحاب رسانه استان 
با اعلام اینکــه کلید قفل جاده گازی در دســت 
شهرداری است تاکید داشت : هر چند شهرداری از 
اعلام پذیرش شروط دانشگاه خبر داده ولی قطعاً 
در عمل باید شروط از جمله تغییر کاربری و صدور 

اسناد اراضی دانشگاه محقق شود .
رئیس دانشگاه یزد با بیان اینکه این طرح در زمره 
طرح تفصیلی شهر یزد نبوده و چندین بار نیز عوض 
شده است اظهار داشــت : ایجاد این جاده نباید با 
تاسیسات دانشگاه تعارض داشته باشد همچنین 
تعهداتی که قبلا داده شده نیز باید اجرا گردد اما 
هیچگونه اقدامی از سوی شهرداری یزد در این مورد 

نمی بینیم که امیدوار کننده باشد
کلانتری با بیان اینکه دانشــگاه از ابتدا با ساخت 
بلوار مخالف نبوده گفت : در سال 91 با تغییر طرح 
تفضیلی شهر با مخالفت استاندار وقت مواجه شد 
و مجدداً در سال 139۴ در قالب تفاهم نامه ای بین 
دانشگاه و شــهرداری و اداره کل راه و شهرسازی 
مورد اهتمام قرار گرفت  و اگر قرار است دانشگاه 
به دو پاره تقسیم شــود، قطعاً باید هزینه های آن 

نیز پرداخت شود. 
رئیس دانشگاه یزد در بخش دیگری از سخنان خود 
خاطرنشان کرد : در سال 1397 طرحی از سوی 
اساتید دانشگاه ارائه شد که در قبال ساخت جاده 
آنهم بجهت کاهش آلودگی صوتی و عدم مزاحمت 
برای خوابگاه ها مشروط به صدور سند زمین های 
دانشگاه ؛ ایجاد دوپل جهت دسترسی به اراضی 
دانشگاه ؛ که شهرداری در سال 1339 طرح مذکور 
را نپذیرفت و طرح جدیدی را ارئه که بسیاری از 

تاسیسات دانشگاه را در بر می گرفت  .
این مقام مسئول  با بیان اینکه  ۲۵ هکتار از زمین 
های دانشــگاه در این طرح استفاده خواهد شد و 

دانشگاه ناقص می شود اظهار داشت :  ما مخالف 
ایجاد بلوار جدید نیســتیم؛ حرف ما این است که 
این مسیر، اصولی احداث شــود، ساخت پل و راه 
دسترسی دانشگاه به دو طرف میسر و صدور سند 
زمین های دانشــگاه و صدور مجوز تجاری برای 

بخشی از زمین های این مرکز نیز باید عملی شود
کلانتری با اشــاره به اینکه  دانشــگاه یزد بر نظر 
کارشناسی اصرار دارد  لیکن شهرداری معترض 
هســت  ؛ به اجرای طرح های غیر کارشناسی در 
یزد ازجمله میدان اطلسی و میدان بعثت و برخی 
دیگر از طرح ها  منتقد و بیان داشــت : چون کار 
کارشناسی انجام نمی شود بعد از احداث مشکل 
دارد و توسط مردم با نام "میدان چکنم" نام برده 

می شود .
رئیس دانشگاه یزد ارتقاء کمی و کیفی برنامه ها و 
خدمات مختلف دانشجویی را اولویت دانشگاه یزد 
دانست و تصریح داشت : با توجه به اهمیت ظرفیت 
علمی و آموزشــی این اســتان،  یزد باید شهرک 
تحقیقاتی داشته باشد و این مهم نیازمند مشارکت 

تمام عناصر اجرایی و نظارتی است.
وی در ادامه افزود : تقویت زیرساخت های  علمی و 
آموزشی را رویکرد جدی این نهاد آموزشی در استان 
دانست و بیان کرد: اولین پردیس فناوری های نوین 
راهبردی در دانشگاه یزد راه  ندازی و از سال آینده 

دانشجو می پذیرد.
کلانتری دانشجویان دانشگاه یزد را  افزون بر 13 
هزار اعلام و بیان داشــت : دانشــگاه  دارای طرح 
جامعی است که براساس آینده نگری تدوین شده 
چرا که برطبق ارزیابی های صورت گرفته برای ۵۰ 
هزار دانشجو آتی دانشگاه نیازمند ۵۰۰ هکتار زمین 
خواهیم بود و از طرفی قطعاً ســاخت و ساز فعلی 
دانشگاه صرف ساختمان سازی و ۴.۵ درصد اعلام 
شده نیست چرا که در حال حاضر دانشگاه دارای 

1۵ هکتار پارکینگ است.
رئیس دانشگاه یزد راه اندازی بورسیه شغلی صنایع  
را از شاخص ترین اقدامات دانشگاه عنوان کرد و 
افزود : معتقدیم اشتغال از ملزومات سیاست جوانی 
جمعیت است و در همین راســتا نیز کارگاه های 
مهارت افزایی و تفاهم نامه های خوبی در این زمینه 
داشته  و تلاش داریم مراکز کارآفرینی را ایجاد کنیم  
و آینده شغلی ۴۰ درصد دانشجویان را طی سه سال 

آینده مشخص کنیم.

در راستای اجرایی شدن پروژه های اولویت دار استان؛

 طرح آبرسانی به شهر تفرش از چشمه هفتیان
 به پیشرفت 66 درصدی رسید

رییس دانشگاه یزد:

دانشگاه با ادامه راه "جاده گازی" مخالفتی ندارد 
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